
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 18 januari 2012  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
07 december 2011 

De heer De Loor stelt dat hij weliswaar te laat was maar wel 
aanwezig was. Hij vraagt om dit recht te zetten. 

Het verslag wordt goedgekeurd 

2. Fietspaden lange afstand – herstel fietspad in beton 
langsheen de Lieve op grondgebied Evergem, Lovendegem 
en Zomergem: goedkeuring van het bestek, geraamd op 281 
922,14 EUR inclusief btw, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding 

De heer Beke vraagt of de redenen op grond waarvan het 
fietspad werd beschadigd nu verholpen zijn. De gedeputeerde 
antwoordt hierop bevestigend. Het ruimen van de Lieve wordt nu 
hoofdzakelijk voorzien van op het water. Hierdoor wordt ook een 
brug verhoogd. Er worden eveneens betonnen stroken voorzien 
waar het ruimen van op het land mogelijk wordt gemaakt. 

Mevrouw De Jaeger vraagt zich af waarom er maar 1 brug wordt 
verhoogd en dat over de brug waarover gesproken wordt toch ook 
auto's rijden. De gedeputeerde antwoordt dat dit de enige brug is 
die voor het ruimen van de Lieve diende opgetrokken te worden 
(om zo het fietspad te beschermen). Het is juist dat er ook auto's 
over die brug rijden, vandaar dat de provincie maar voor een deel 
(3/12) tussenkomt. 

3. Fietspaden – toekennen in afwijking van het 
subsidiereglement van een verhoogde toelage (50%) voor het 
aanleggen van een nieuwe fietsbrug over de Lieve te 
Lovendegem, in Boterhoek en Eeksken  

Zie eveneens agendapunt 2. Voor het overige geen 
tussenkomsten.  
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4. Fietspaden lange afstand – aanleg langs de spoorweg Gent – 
Antwerpen, vak Pensionaatstraat – Beerveldsebaan te 
Lochristi:  goedkeuring van het bestek, opdracht geraamd op 
200 303, 40 EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding en mits aanvraag van een bijdrage 
van het Fietsfonds 

De heer Lootens, voorzitter, merkt op dat een raming tot 2 cijfers 
na de komma vreemd over komt. De gedeputeerde antwoordt dat 
dit een loutere optelling is van heel veel geraamde posten die met 
hoeveel heden en kostprijs te maken hebben.  

5. Flankerend onderwijsbeleid: goedkeuring van de wijzigingen 
aan het reglement van 16 december 2009 met het oog op 
subsidiëring van projecten ter bevordering van gelijke 
onderwijskansen, inwerkingtreding op 01 februari 2012 

merkt op dat deze wijziging de logica zelve is.  

6. Patrimonium – PTI Hamme – renovatie: dbfm – programma 
"Scholen van Morgen": machtiging van de deputatie om deel 
te nemen aan het programma "Scholen van Morgen" voor de 
realisatie van de aanpassing van de infrastructuur 

Mevrouw Zenner-De Gryze is verheugd met het verloop van het 
dossier. De gedeputeerde denkt dit nu snel kan gaan.  

7. Varia 

De heer Beke merkt op dat het niet zichtbaar was dat de provincie 
de oude jaarsbussen heeft gesubsidieerd. De gedeputeerde 
antwoordt dat wij een persbericht hebben verstuurd en dat 'De 
Lijn' zich correct heeft gedragen, maar dat de pers dit blijkbaar 
niet heeft overgenomen. Mevrouw Verheyden bevestigt dat de tv-
spotjes van de Lijn de provincie over het hoofd heeft gezien.  

Gent, woensdag 18 januari 2012 

Mark Cromheecke   Zenner-De Gryze Gerda  

Secretaris    Ondervoorzitter 


